



ANINDYA SPA
THE INDONESIAN SPA HERITAGE

ANINDYA SPA - MAYANGSARI

SPA PACKAGES MENU

Lagoi Spa Journey (180 Min)

The Spa Journey originates from the holistic treatments of Javanese royalty in order to cleanse, smooth, soften, purify and relax the skin & body. The spa package begins with an exotic herbal scrub and invigorating yogurt body mask, followed by a rejuvenating Javanese massage using an aromatherapy treatment of local flora and spices. The treatment concludes with a fragrant milk bath and moisturising leaving your skin supple and glowing.

Detail : 30 min scrub, 30 min body mask, 90 min massage, 30 min bath

Single Rp. 1.799.000

Couple Rp. 2.799.000

Lagoi水疗之旅 (180分钟)

SPA之旅源于爪哇皇室的整体护理，旨在清洁、光滑、软化、净化和放松皮肤和身体。SPA套餐从异国草药磨砂和令人振奋的酸奶面部开始，然后采用当地植物和香料的芳香疗法进行恢复活力的爪哇按摩。治疗结束后，用芳香的牛奶浴和保湿，让你的皮肤柔软和发光。

详情：30分钟擦洗，30分钟，90分钟按摩，30分钟沐浴

单人床Rp 1.799.000

双人床Rp 2.799.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

Indulgence Spa Gateway (150 Min)

The Indulgence Spa Gateway is specially designed for the pinnacle of rejuvenation, leaving you to relaxed, refreshed, and renewed. The treatment begins with a traditional body scrub to exfoliate and hydrate your skin, followed by a traditional Javanese massage, using gentle yet firm pressure to relax the body. To conclude, a relaxing facial to leave you clean and refreshed.

Detail : 30 min scrub, 60 min massage and 60 min facial

Single Rp. 1.899.000

Couple Rp. 2.899.000

享受度假SPA (150 分钟)

享受度假SPA专为恢复活力而设计，让您放松焕然一新。治疗首先是传统的身体磨砂护理，有助于去角质和滋润您的肌肤，然后是传统爪哇按摩，使用温和而坚定的压力来放松身体。最后，一个放松的美容按摩，让你干净和清新。

详情: 30 分钟磨砂护理, 60 分钟全身按摩及 60 分钟美容

单人床Rp. 1.899.000

双人床Rp. 2.899.000

Ultimate Herbal Spa Package (150 Min)

The Ultimate Herbal Spa Package is begin application mask to your body , delivering a therapeutic effect, remineralizing and mouisturizing , reduce tension and relax your body with Herbal Pouch Massage , combination of hot compresses herbs & spices generally wet & steamed, gently applied to specific points of the body. Completely the Spa Package with Herbal Bath are used to soothe and heal.

Detail : 30 min body mask, 90 min herbal pouch body massage, 30 min bath

Single Rp. 1.899.000

Couple Rp. 2.899.000

终极草本SPA套餐 (150分钟)

终极草本SPA套餐首先在您的身体上涂抹体膜，提供治疗效果，再矿化和保湿，通过草本袋按摩减少紧张和放松您的身体，热压缩草药和香料的组合通常是湿的和蒸的，轻轻地应用于特定的身体各点。带草药浴的水疗套餐完全用于舒缓和愈合。

单人床Rp. 1.899.000

双人床Rp. 2.899.000

30分钟 , 90 分钟安妮蒂亚草药包按摩 , 30分钟沐浴

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

Lagoi Bliss Package (120 Min)

Lagoi Bliss Package is designed to help you rediscover a beautiful , pampered and relaxed you from life's busy routine. Begin with a traditional body scrub to cleanse and smooth the skin, followed by a traditional Javanese body massage to relax even the tightest of muscles. Complete you treatment with our express manicure or pedicure to leave you perfectly groomed and pampered.

Lulur scrub : 30 min scrub, 60 min massage, 30 min manicure or pedicure

Single Rp. 1.599.000

Couple Rp. 2.599.000

(Add on Nail polish Rp. 200.000 / pax)

拉古洼极乐套餐 (120分钟)

拉古洼极乐套餐旨在帮助您重新发现一个美丽的，娇惯的和放松你从日常生活的繁忙。先用传统的身体磨砂来清洁和光滑皮肤，然后用传统的爪哇身体按摩来放松最紧绷的肌肉。用我们的快速美甲或足疗来完成您的治疗，让您保持完美的整洁和娇惯。

磨砂护理 : 30 分钟护理, 90 分钟全身按摩, 30 分钟美甲或美足

单人床Rp. 1.599.000

双人床Rp. 2.599.000

(添加指甲油Rp. 200.000 / 套)

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

Revitalizing Spa Package (120 Min)

The Revitalizing Spa Package is perfect treatment for relaxing after spending your day on one of the beautiful beaches of Lagoi. The treatment will begin with aloe vera body mask to soothe and rejuvenate your sun-kissed skin, followed by our relaxing body massage, as you feel the tension of your muscles release.

Detail : 30 min body mask, 90 min massage

Single Rp. 1.599.000

Couple Rp. 2.599.000

活肤SPA套 (120 分钟)

(晒伤皮肤治疗SPA套餐)

在拉古洼美丽的海滩上度过一天之后，活肤SPA套餐是放松身心的完美疗程。治疗将从芦荟身体护理膜开始，舒缓和恢复你的晒伤皮肤，随着我们的放松身体按摩，你就感觉到你的肌肉紧张的释放。

详情 : 30 分钟身体护理膜, 90 分钟按摩

单人床Rp. 1.599.000

双人床Rp. 2.599.000

Kiddos Spa Package (90 Min)

Our Kiddos Spa Package offers a relaxing setting which even kids can enjoy. The treatment will start with our gentle body scrub in order to clean , smooth and soften the skin, followed by our relaxing body massage to set them up for another day of fun by the beach.

Detail : 30 min scrub, 60 min massage

Single Rp. 1.299.000

小朋友SPA套餐 (90 分钟)

我们的小朋友SPA套餐提供一个轻松的环境，使得孩子（5-13岁）都可以享受。治疗将从我们温和的身体磨砂开始，以清洁、光滑和软化皮肤，接着我们的放松按摩，准备孩子们迎接乐趣海滩的另一天。

详情 : 30 分钟磨砂护理, 60 分钟按摩

单人床Rp. 1.299.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ALA CARTE MENU

JAVANESSE MASSAGE

Our deep tissue massage with traditional massage oil is effective in reducing cellulite, improving blood circulation and increasing energy flow.

60 Min Rp. 799.000

90 Min Rp. 1.199.000

爪哇岛按摩

我们的深层组织按摩与传统按摩油对于减少脂肪团非常有效，改善血液循环和增加能量流。

60 分钟Rp. 799.000

90 分钟Rp. 1.199.000

BALINESE MASSAGE

Our Balinese massage uses gentle yet firm techniques which targets the body's pressure points to reconnect the harmony between mind and body.

60 Min Rp. 799.000

90 Min Rp. 1.199.000

巴厘岛按摩

我们的巴厘岛按摩使用温和而坚定的技术，以身体的压力点为目标，重新连接心灵和身体之间的和谐。

60 分钟Rp. 799.000

90 分钟Rp. 1.199.000

GURINDAM HOT STONE MASSAGE

Our hot stone specialty massage goes back generations and uses heated stones for healing by placing them on your back. The heat is both deeply relaxing and helps to loosen tight muscle, increases blood flow circulation and metabolism.

60 Min Rp. 799.000

90 Min Rp. 1.199.000

古灵丹热石按摩

我们的热石专业按摩是一代代传下来的，将热石放在您的背上进行治疗。热量既具有深度放松效果，又有助于放松紧绷的肌肉，增加循环和新陈代谢。

60 分钟Rp. 799.000

90 分钟Rp. 1.199.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ANINDYA HERBAL POUCH MASSAGE

Our herbal pouch is designed with special herbs to provide deep relaxation by relieving stress, fatigue and rejuvenate your health. This massage is a combination of hot compressed herbs and spices that are gently applied to specific points of the body in order to release its healing properties into your pores.

60 Min Rp. 899.000

90 Min Rp. 1.299.000

安妮蒂亚草药包按摩

我们的草药包采用特殊的草药设计，通过缓解压力、疲劳和恢复健康来提供深度放松。这项按摩是一种热压缩草药和香料的组合，轻轻地涂抹在身体的特定部位，以释放其愈合性能进入你的毛孔。

60 分钟Rp. 899.000

90 分钟Rp. 1.299.000

KIDS MASSAGE

Our Kids Massage will help your child with relaxation, growth, development, stimulation and improve sleeping patterns.

60 Min Rp. 699.000

儿童按摩

我们的儿童按摩将帮助您的孩子放松、成长、发育、刺激和改善睡眠模式。

60 分钟Rp. 699.000

BACK MASSAGE

Our specially crafted upper body massage for those who have muscle tension on their back, neck and shoulder area.

45 Min Rp. 599.000

背部按摩

我们专门为背部、颈部和肩部肌肉紧张的患者设计的上半身按摩。

45 分钟Rp. 599.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

REFLEXOLOGY

A traditional massage of applying pressure to specific pressure points on your feet and hands to relax your muscles tension and improve your blood flow.

60 Min Rp. 599.000

90 Min Rp. 799.000

反射疗法

一种传统的按摩方法，对脚和手上的特定压力点施加压力，放松肌肉张力，改善血液流动。

60 分钟Rp. 599.000 90 分钟Rp. 899.000

RELAXING FACIAL

Our relaxing facial is a spa therapy and massageleaves your skin cleaner, softer, and more energized. Enjoy a blissful relaxing facial individually tailored to suit your skin type.

60 Min Rp. 899.000

舒缓面部

我们舒缓面部是一种SPA疗法，按摩使您的皮肤更清洁，更柔软，更有活力。享受一个幸福放松的面部单独定制适合您的皮肤类型。

60 分钟Rp. 899.000

REJUVENATING FACIAL

Combine blissful oxygen therapy with a rejuvenating home made facial tailored to your skin type. This treatment is designed to clear skin congestion, control breakouts and revitalize fatigued cells.

90 Min Rp. 1.099.000

面部年轻化

结合极乐氧疗与自制适合您的皮肤类型的面部年轻化护理。这种疗法的目的是清除皮肤充血，控制爆发和振兴疲劳细胞。

90 分钟Rp. 1.099.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

MANICURE / PEDICURE

Beauty treatment for your hands or feet by trimming and shaping your nails, and finishing with your choice of nail polish to add a splash of colour to your holiday.

Manicure Reg Rp. 599.000	Manicure Gel Rp. 659.000
Pedicure Reg Rp. 659.000	Pedicure Gel Rp. 759.000
Manicure + Pedicure Reg Rp. 949.000	Manicure + Pedicure Gel Rp. 1.059.000

美甲/美足

为您的手或脚的美容治疗，修剪和塑造您的指甲，并完成您选择的指甲油，让您的假期更加精彩。

美甲普通 75 分钟Rp. 599.000	美甲额外凝胶 75 分钟Rp. 659.000
美足普通 75 分钟Rp. 659.000	美足额外凝胶 75 分钟Rp. 759.000
美甲普通+美甲额外凝胶 Rp. 949.000	美足普通 +美足额外凝胶 Rp. 1.059.000

HAND / FOOT SPA

A luxurious spa treatment for your hands or feet starting with a relaxing soak, followed by an exfoliation, mask, pampering massage, cuticle work, shaping, buffing and nail polish application.

Hand Spa Reg Rp. 999.000	Hand Spa Gel Rp. 1.099.000
Foot Spa Reg Rp. 1.099.000	Foot Spa Gel Rp. 1.159.000

手部/脚部SPA

为您的手或脚提供豪华的水疗服务，先是轻松浸泡，然后是去角质、面膜、按摩、角质层加工、整形、抛光和涂指甲油。

手部普通SPA 90 分钟Rp. 999.000	手部额外SPA凝胶90 分钟Rp. 1.099.000
脚部普通SPA 90 分钟Rp. 1.099.000	脚部额外SPA凝胶 90 分钟Rp. 1.159.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

WAXING

Look your best this holiday with our waxing service to remove unwanted hair by our specially executed by our wonderfully trained, experienced staff.

Waxing Hand (Full Rp. 399.000 Waxing Leg (Full) Rp. 699.000

Waxing Under Arm Rp. 299.000

脱毛蜡

我们的脱毛蜡服务为您提供最优质的服务，由我们训练有素、经验丰富的员工专门为您脱毛。

手部脱毛 (全部) 30 分钟Rp. 399.000

脚部脱毛 (全部) 45 分钟Rp. 699.000

腋下脱毛15 分钟Rp. 299.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ANINDYA BEACH MASSAGE

安妮蒂亚海滩按摩

SOUTH SEA MASSAGE

Javanese massage is the most popular massage in Indonesia. This aromatic and deep tissue massage uses herbal essential oils, enabling the release of stiff muscles.

60 Min Rp 589.000

南海按摩

爪哇按摩是印度尼西亚最受欢迎的按摩方式。这种芳香和深层组织按摩使用草药精油，使僵硬的肌肉得以释放。

60 分钟Rp 589.000

BALINESE MASSAGE

The traditional Balinese massage uses a combination palm and finger pressure to increase blood flow circulation and help the body reach a deep state of relaxation.

90 Min Rp 689.000

巴厘岛按摩

传统的巴厘岛按摩采用手掌和手指相结合的压力来增加血液循环，帮助身体达到深度放松状态。

90 分钟Rp 689.000

LAGOI BEACH MASSAGE

This unique treatment from the tropical island of Lagoi combines the tried and tested Javanese techniques with local island herbs from Bintan.

120 Min Rp 789.000

拉古洼海滩按摩

这一独特的治疗从热带的拉古洼岛结合了尝试过的爪哇按摩技术和当地的民丹岛药草。

120 分钟Rp 789.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

BACK MASSAGE

Crafted upper body massage for those who have muscle tension on the back, neck and shoulder area.

45 Min Rp 449.000

背部按摩

为背部、颈部和肩部肌肉紧张者精心制作的上身按摩。

45 分钟Rp 449.000

REFLEXOLOGY

A massage of applying pressure to specific points of feet and hands with finger and hand combination techniques, to relax your muscles tension and increases your blood flow.

60 Min Rp 399.000

反射疗法

用手指和手相结合的技术对脚和手的特定部位施加压力的按摩，以放松肌肉张力并增加血液流动。

60 分钟Rp 399.000

TOTOK (FACIAL ACCUPRESSURE)

This unique yet relaxing treatment uses classic Chinese massage strokes and works deeply into the face muscles to release tension.

30 Min Rp 299.000

面部穴位按摩

这种独特而放松的治疗方法使用中国传统按摩手法，深入面部肌肉，释放紧张感。

30 分钟Rp 299.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ANINDYA MASSAGE & REFLEXOLOGY

ANINDYA 按摩和反射疗法

TRADITIONAL MASSAGE

Traditional massage is a part of Indonesian cultural heritage which is useful for relieving tension, increasing blood flow and aches in the body.

60 Min Rp. 379.000

90 Min Rp. 479.000

安妮蒂亚健康俱乐部

传统按摩是印度尼西亚文化遗产的一部分，有助于缓解紧张，增加血液流动和身体疼痛。

60 分钟Rp. 379.000

90 分钟Rp. 479.000

SPORT MASSAGE

This treatment offers releasing of muscles and joints to relax, before or after working out. Unique techniques are used to massage tense muscles and joints to avoid the body from injury and increase its flexibility.

60 Min Rp. 379.000

运动按摩

这种疗法在运动前或运动后提供肌肉和关节放松。独特的技术被用来按摩紧绷的肌肉和关节，以避免身体受伤，增加其柔韧性。

60 分钟Rp. 379.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

THAI MASSAGE

This dry massage technique passed down through generations is known as 'passive yoga', offers the ultimate body workout. Enjoy a wealth of stretching and vitality benefits.

60 Min Rp. 379.000

泰国按摩

这种通过几代人传承下来的干按摩技术被称为“被动瑜伽”，提供了终极的身体锻炼。享受丰富的伸展和活力益处。

60分钟Rp. 379.000

HEAD , SHOULDER & BACK MASSAGE

Upper body massage is created for those who have a muscle tension in the back, neck and shoulder area. Treatment begins with a foot bath ritual.

45 Min Rp. 299.000

头部，肩部和背部按摩

上半身按摩是为背部、颈部和肩部肌肉紧张的人设计的。治疗始于足浴仪式。

45分钟Rp. 299.000

REFLEXOLOGY

A massage of applying pressure to specific points of feet and hands with finger and hand combination techniques, to relax your muscles tension and increases your blood flow.

30 Min Rp. 249.000

60 Min Rp. 329.000

反射疗法

用手指和手相结合的技术对脚和手的特定部位施加压力的按摩，以放松肌肉张力并增加血液流动。

30分钟Rp. 249.000

60分钟Rp. 329.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

BODY SCRUB

Our body scrub will help make your skin look more vibrant and youthful, through the removal of dead skin cells as a result of exfoliation. This will be followed by a moisturizing as it allows for the easy absorption creating healthier skin.

45 Min Rp. 279.000

磨砂身体护理

我们的身体磨砂护理将有助于使您的皮肤看起来更活跃和年轻，通过去除死皮细胞的剥离。随着皮肤保湿，容易吸收，创造了更健康的皮肤。

45 分钟Rp. 279.000

BODY MASK

Our body masks are designed to improve the texture and appearance of the skin by helping to rid the body of excess fluids and toxins, skin tightening, and softening.

45 Min Rp. 279.000

体膜护理

我们的体膜护理旨在通过帮助身体排除余的液体和毒素、收紧皮肤和软化皮肤来改善皮肤的质地和外观。

45 分钟Rp. 279.000

MANICURE / PEDICURE

Beauty treatment for your hands or feet by trimming and shaping your nails, and finishing with your choice of nail polish to add a splash of colour to your holiday.

Manicure Reg Rp. 249.000 Pedicure Rp. 399.000

Manicure & Pedicure Rp. 489.000

美甲/美足

为您的手或脚的美容治疗，修剪和塑造您的指甲，并完成您选择的指甲油，让您的假期更加精彩。

美甲60 分钟Rp. 249.000

美足 60 分钟Rp. 399.000

美甲+美足 Rp. 489.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

RELAXING FACIAL

Enjoy a blissful relaxing facial individually tailored to suite your skin types. It will help you feeling cleansed, relaxed and refreshed.

60 Min Rp 399.000

舒缓面部

享受一个幸福放松的面部护理，个性化定制适应您的皮肤类型。它会让你感觉清爽、放松和精神焕发。

60 分钟Rp 399.000



The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ANINDYA HAIR SALON

安妮蒂亚理发店

HAIR SPA

Our hair spa treatment is designed to strengthen the hair follicles, nourish the roots & revitalize the scalp that leads to natural hair rejuvenation.

Short Hair Rp. 329.000

Long Hair Rp. 389.000

头发SPA

我们的头发SPA疗法旨在强化毛囊，滋润发根，恢复头皮活力，使头发自然焕发。

短发 75 分钟Rp. 329.000

长发Rp. 389.000

HAIR CREAMBATH

Our hair creambath treatment is designed to strengthen the hair follicles, nourish the roots & revitalize the scalp while moisturizing your hair for an invograting experience.

Short Hair Rp. 289.000

Long Hair Rp. 329.000

发乳沐浴护理

我们的发乳沐浴护理旨在强化毛囊，滋润发根，使头皮焕发活力，同时也滋润您的头发，让您体验到难以忘怀的愉悦。

短发75 分钟Rp. 289.000

长发Rp. 329.000

HAIR WASH & BLOW DRY

Washing your hair can help the scalp remain healthy, prevent itching and flaking, and keep the hair soft and shiny after your activity.

Short Hair Rp. 169.000

Long Hair Rp. 229.000

洗发和吹干

洗头发可以帮助头皮保持健康，防止发痒和脱皮，并在活动后保持头发柔软和光泽。

短发 60 分钟Rp. 169.000

长发Rp. 229.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

ANINDYA IN ROOM

安妮蒂亚室内按摩

SRIKANDI MASSAGE

Srikandi Massage follows Indonesian cultural heritage by relieving tension, increasing blood flow and aches in the body using time honoured techniques.

60 Min Rp. 449.000 90 Min Rp. 589.000

斯里甘蒂公主按摩

斯里甘蒂公主按摩是印度尼西亚文化遗产，通过使用久负盛名的技术缓解紧张，增加血液流动和身体疼痛。

60 分钟Rp. 449.000 90 分钟Rp. 589.000

BALI FRANGIPANI MASSAGE

The traditional Balinese massage uses a combination palm and finger pressure to increase the blood flow circulation and invoke relaxation.

60 Min Rp. 449.000 90 Min Rp. 589.000

巴厘弗朗吉帕尼按摩

传统的巴厘岛按摩采用手掌和手指相结合的压力来增加血液循环和放松。

60 分钟Rp. 449.000 90 分钟Rp. 589.000

BACK, NECK & SHOULDER

Our upper body massage is created for those who have muscle tension in the back, neck and shoulder area.

60 Min Rp. 399.000

背部、颈部和肩部

我们的上半身按摩适用于背部，颈部和肩部肌肉紧张的人。

60 分钟Rp. 399.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

REFLEXOLOGY

A massage of applying pressure to specific points of feet and hands with finger and hand combination techniques, to relax your muscles tension and increases your blood flow.

60 Min Rp. 379.000

反射疗法

用手指和手相结合的技术对脚和手的特定部位施加压力的按摩，以放松肌肉张力并增加血液流动。

60 分钟Rp. 379.000

RELAXING FACIAL

Our relaxing facial is a spa therapy and massageleaves your skin cleaner, softer, and more energized. Enjoy a blissful relaxing facial individually tailored to suit your skin type.

60 Min Rp. 449.000

舒缓面部

我们舒缓面部是一种SPA疗法，按摩使您的皮肤更清洁，更柔软，更有活力。享受一个单独定制适合您的皮肤类型幸福放松的面部。

60 分钟Rp. 449.000

The price above is in Indonesian Rupiah and subject to 15% prevailing Government Tax

以上价格为印尼币，需缴纳15%现行政府税。

